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Oœwiadczenie skierowane do minister pracy i polityki spo³ecznej Jolanty Fedak

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister z pytaniami i uwagami, jakie nasunê³y mi siê podczas spotkania z dy-

rektorami powiatowych urzêdów pracy w moim okrêgu wyborczym. Spotkanie dotyczy³o œrodków mini-
stra pracy na aktywne formy przeciwdzia³ania bezrobociu.

Z informacji, jakie otrzyma³em, wynika, ¿e œrodki z Funduszu Pracy, które otrzyma³y powiatowe
urzêdy pracy, wyczerpi¹ siê w najbli¿szym czasie, a pozyskanie nowych bêdzie praktycznie niemo¿liwe
ze wzglêdu na wysokie wymagania, jakie urzêdy musz¹ spe³niæ.

Kolejna uwaga, jak¹ otrzyma³em, dotyczy zaprzestania finansowania dotacji na otwarcie w³asnej
dzia³alnoœci gospodarczej oraz na doposa¿enie nowych stanowisk pracy, a te formy walki z bezrobociem
ciesz¹ siê najwiêkszym zainteresowaniem wœród klientów powiatowych urzêdów pracy.

Jak wynika z informacji przeze mnie zdobytych, powiatowym urzêdom pracy nie wystarcza œrodków
na dofinansowanie zadañ adresowanych do grup szczególnie zagro¿onych.

Kolejn¹ kwesti¹, jak¹ podnosili dyrektorzy urzêdów, jest problem braku ci¹g³oœci projektów realizo-
wanych ze œrodków ministra. Wed³ug zainteresowanych powinna istnieæ mo¿liwoœæ planowania projek-
tów trwaj¹cych d³u¿ej ni¿ dwanaœcie miesiêcy, podobnie jak w przypadku projektów realizowanych ze
œrodków EFS.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pani Minister z proœb¹ o ustosunkowanie siê do kwestii poruszo-
nych powy¿ej oraz o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania.

Po pierwsze, dlaczego ministerstwo postawi³o zaporowe warunki urzêdom ubiegaj¹cym siê o dodat-
kowe œrodki na aktywizacjê bezrobotnych?

Po drugie, czy ministerstwo planuje wróciæ do finansowania dotacji na otwarcie w³asnej dzia³alnoœci
gospodarczej oraz na doposa¿enie nowych stanowisk pracy?

Bêdê zobowi¹zany za szczegó³owe informacje odnosz¹ce siê do poruszonej w oœwiadczeniu sprawy.

Mieczys³aw Augustyn




